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P R O T O K Ó Ł  nr 19/16 

 

  z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 24 maja 2016 r.  

  w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu przy pl. Kazimierza Wielkiego 1,  

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Drosiński Roman 

2. Janik Jan  - z-ca przewodniczącego 

3. Kaczmarek Marian 

4. Kępiński Jan  

5. Korpal Czesław 

6. Kucharski Grzegorz 

7. Mikuś Marek   

8. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 18/16 z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli inwestycji Kino-Teatr „Syrena” 

w Wieluniu. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 8 członków komisji, 

obecnych 8. 

P u n k t  2 

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  

Członkowie komisji jednomyślnie przyjęli porządek bez zmian. 

 

P u n k t  3 

 

Przyjęcie protokołu nr 18/16 z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół nr 18/16 był wyłożony do 

wglądu  w Wydziale Organizacyjnym, a w chwili obecnej znajduje się na sali obrad. Zapytał, czy 

ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 18/16?  

 

Radna Janina Zapłotna przypomniała, że na ostatniej komisji złożyła wniosek, żeby z planu 

pracy komisji skreślić punkt dotyczący kontroli Wieluńskiego Domu Kultury, a okazuje się, że 

zostało napisane, żeby skreślić ten punkt tylko z posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak nadmienił, że pytał kilka razy, czy ktoś składa jakiś 

wniosek. 
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Radna Janina Zapłotna ponownie stwierdziła, że jej wniosek dotyczył całkowitego skreślenia 

punktu z planu pracy całorocznego. Postawiła wniosek o całkowite wyeliminowanie punktu 

„Kontrola inwestycji Kino-Teatr „Syrena” w Wieluniu” z planu pracy komisji na 2016 rok. 

 

Radny Marian Kaczmarek stwierdził, że na poprzedniej komisji zaszło nieporozumienie, 

przewodniczący mówił, że w tej sprawie komisja będzie musiała się jeszcze spotkać. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił, że radna „wyraziła zdanie”, a nie że „stawia 

wniosek”. 

 

Radna Janina Zapłotna mówiła, że „stawia wniosek”. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił, że w celu sprawdzenia należy odsłuchać 

nagranie.  

 

Radny Grzegorz Kucharski stwierdził, że jeśli komisja musi przeprowadzać kontrolę to 

rzeczywiście ta kontrola powinna opierać się na wynikach audytu wewnętrznego, na kontroli 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ale Komisja Rewizyjna ma prawo prosić odpowiednie 

instytucje o zbadanie sprawy. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem 

przedłożonego protokołu? 

Członkowie komisji większością głosów (przy 6 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”,                 

1 radny nie głosował) przyjęli protokół nr 18/16 nie wnosząc uwag 

 

P u n k t  4 

 

Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli inwestycji Kino-Teatr „Syrena”               

w Wieluniu. 

 

Zastępca przewodniczącego Jan Janik złożył wniosek, żeby złożyć do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej pismo o zdjęcie tego punktu z planu pracy komisji w związku z przeprowadzoną 

kontrola przez RIO i informacją od burmistrza, że w stosunku do osób odpowiedzialnych toczy 

się postępowanie wyjaśniające. 

 

Radny Grzegorz Kucharski - ze względu na przeprowadzone kontrole i audyty wewnętrzne 

wnosi o sprecyzowanie zakresu kontroli i skoncentrowanie się tylko na 2015 r. Wnosi to na 

podstawie § 76 ust. 2 statutu gminy, aby ta kontrola była kontrola problemową i obejmowała 

zagadnienia podjętych działań burmistrza i dyrektora Wieluńskiego Domu Kultury w 2015 r.              

w celu dokończenia inwestycji Kino-Teatr „Syrena” w Wieluniu.  

 

Radny Marek Mikuś  poddał pod wątpliwość, czy zespól kontrolny potrafi wnieść coś nowego. 

 

Radny Grzegorz Kucharski – jego zdaniem zespól powinien zadać sobie pytanie, dlaczego ta 

inwestycja nie była realizowana od momentu przejęcia przez burmistrza, przez np. naczelnika 

Presia. Na niektórych spotkaniach uzasadnienie było takie, że chodzi o podatek VAT. Pytanie 

kolejne: jaki przepis mówi o tym, że urząd miasta przeprowadzając przetargi, z urzędu nie ściąga 

się później podatku VAT?  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że kontrola jest powoływana w celu 

wyjaśniania takich spraw. 
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Zastępca przewodniczącego Jan Janik stwierdził, że było spotkanie z burmistrzem odnośnie 

Kino-Teatru „Syrena” i wszystkie sprawy zostały wyjaśnione.  

 

Radny Grzegorz Kucharski oznajmił, że na tym spotkaniu było wiele niejasności. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak nadmienił, że jeżeli zostanie powołany zespól kontrolny 

to inwestycja powinna być skontrolowana całościowo. Inwestycja ta była kontrolowana w 2014 r., 

zespół może się posiłkować się tamtym protokołem i dokumentami. Zaapelował do radnych, że 

jeżeli widzą w trakcie kontroli jakieś nieprawidłowości to należy je zgłosić. Uważa, że zespół 

należy powołać. Będzie wnioskował o głosowanie imienne wniosków, które zostały złożone. 

 

Radna Janina Zapłotna przypomniała, że praktycznie na każdej sesji Rady Miejskiej w 2015 

roku był poruszany temat Kino-Teatru. Burmistrz powołał budowlańca, elektryka, zgłosił sprawę 

do prokuratury, m.in. na wniosek Komisji Rewizyjnej. Zaproponowała przegłosowanie jej 

wniosku. 

 

Radny Roman Drosiński stwierdził, że kontrola RIO wykazała dużo błędów. Zespół kontrolny 

jest konieczny do powołania, ale powinien powołać biegłych i rzeczoznawców, którzy wskażą 

przekroczenia prawne. 

 

Radny Czesław Korpal oznajmił, że w raporcie RIO jest wpisana opinia budowlańca, który 

wyszczególnił nieścisłości, że dopuszczono się rażących zaniedbań, że źle przygotowana 

dokumentacja projektowa, źle rozłożony przebieg inwestycji, brak konsekwencji                           

w egzekwowaniu zapisów umowy.   

 

Radny Marek Mikuś zapytał, czy ten zespół zająłby się 2015 rokiem? 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak odpowiedział, że nie; całej inwestycji, część w oparciu            

o odbyte kontrole  

 

Radny Grzegorz Kucharski - szczegółowa analiza dotychczasowych audytów i raportów RIO + 

pytania, które zrodzą się do roku 2015. 

 

Zastępca przewodniczącego Jan Janik – ad vocem wypowiedzi radnego Drosińskiego – uważa, 

że nie ma sensu powoływać ekspertów, bo jeżeli byłaby taka potrzeba to zrobiłby to burmistrz. To 

wiąże się z kosztami. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zaznaczył, że zgodnie ze statutem komisja ma prawo 

posiłkować się.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie nad wnioskiem radnej Zapłotnej 

dotyczącego skierowania do Przewodniczącego Rady Miejskiej pisma o zdjęcie punktu pn.: 

„Kontrola inwestycji Kino-Teatr „Syrena”  w Wieluniu” z ramowego planu pracy komisji.  

 

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. Członkowie komisji większością głosów (3 głosy „za”,              

5 głosów „przeciw”)  wniosek odrzucili..  

 

Radny Grzegorz Kucharski wycofał wniosek, aby kontrola była kontrolą problemową. Wyraził 

zdanie, że kontrola powinna być kompleksowa. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Został powołany zespół kontrolny w składzie (8 głosów „za”): 

1) Czesław Korpal - przewodniczący; 

2) Roman Drosiński; 

3) Marek Mikuś. 

Upoważnienie znak: ORK. 0010.1.14.2016 jest ważne w terminie od 30.05.do 13.07.2016 r. 

(kontrola kompleksowa). 

 

Radny Czesław Korpal poprosił o dokładne sprecyzowanie tematu kontroli. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak stwierdził, że to zespół kontrolny zadecyduje, w jakim 

obszarze będzie przeprowadzona kontrola.  

 

Radna Janina Zapłotna oznajmiła, że był wniosek kompleksowej rozliczenia inwestycji. Uważa 

więc, że rozliczenie inwestycji powinno dotyczyć inwestycji od jej początku do końca.  

 

Radny Grzegorz Kucharski odczytał fragment statutu gminy mówiący o tym, że kompleksowa 

kontrola obejmuje całość działalności kontrolowanego podmiotu lub obszerny zakres jego 

działań.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

P u n k t  5 

Zamknięcie posiedzenia                               

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że wpłynęło pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej i udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Wielunia za 2015 rok (zał. nr 2). Następnie dokonał zamknięcia 

posiedzenia. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                    Przewodniczący komisji 

 

Anna Nawrocka          Radosław Wojtuniak 


